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Toelichting 

agendapunt 

15 

Mededelingen 

 

SCHRIFTELIJKE MEDEDELINGEN 

 

15.1 Persbericht Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV te Roermond  

       2 februari 2021 'Coöperatie 7-LL koopt eerste kavel op Bedrijvenpark Zevenellen' 

 

Bij e-mail van de griffier d.d. 2feb21 hebben de raads- en commissieleden een persbericht 

'Coöperatie 7-LL koopt eerste kavel op Bedrijvenpark Zevenellen' van de 

Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV te Roermond ontvangen . 

 

Zie de bijlage. Ter kennisname. 

 

15.2 Persbericht Waterschap Limburg + gemeente Leudal + Rijkswaterstaat  

        3 februari 2021 'Dijkversterkingen Maaswerken zijn gereed’ 

 

Bij e-mail van de griffier d.d. 3feb21 hebben de raads- en commissieleden een gezamenlijk 

persbericht ‘Dijkversterkingen Maaswerken zijn gereed’ van Waterschap Limburg + de 

gemeente Leudal + Rijkswaterstaat ontvangen, inclusief een informatiekaartje. 

 

Zie de bijlage. Ter kennisname. 

 

15.3 Toch geen commissieagendering bespreken e-mail Koos Niessen VOF te Neer  

        13 december 2020 met oproep te stoppen met aanleg velden voor opslag  

        zonne-energie 

 

In de raadsvergadering van 9feb21 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid de 

heer E. Franzen (Ronduit Open), bij het agendapunt 9 ‘Bespreken afhandelingsvoorstellen 

ingekomen stukken’, besloten om het ingekomen stuk met het nummer 21 voor agendering 

voor te dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 2mrt21.  

Dat betreft het stuk: 

‘E-mail Koos Niessen VOF te Neer 13dec20, ook gericht aan het college, met oproep te stoppen 

met aanleg velden voor opslag zonne-energie’. 

 

De heer Franzen heeft bij zijn e-mail van 12feb21 aan de griffier laten weten het 

desbetreffende onderwerp toch niet in de commissievergadering fysiek van 2mrt21 te willen 

voordragen voor agendering maar in een latere commissievergadering. 

 

Zie de bijlage. Ter kennisname. 
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15.4 Toch geen commissieagendering bespreken collegemededeling 28 december 

        2020 over terinzagelegging ontwerpbestemmingsplan 'Uitbreiding Sportpark  

        't Maasveld' te Neer’ 

 

In de raadsvergadering van 9feb21 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid de 

heer J. van der Stappen (Progressief Akkoord Leudal), bij het agendapunt 9 ‘Bespreken 

afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken’, besloten om het ingekomen stuk met het nummer 

11 voor agendering voor te dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 2mrt21.  

Dat betreft het stuk: 

‘Collegemededeling 28dec20 over terinzagelegging ontwerpbestemmingsplan 'Uitbreiding 

Sportpark 't Maasveld' te Neer’. 

 

De heer Van der Stappen heeft nadien, op voorstel van wethouder R. Martens d.d. 11feb21, 

besloten z’n agenderingsverzoek voor de commissievergadering fysiek van 2mrt21 in te 

trekken ten faveure van eenzelfde agenderingsverzoek voor de vergadering van de commissie 

sociaal van 1mrt21. 

 

Zie de bijlage. Ter kennisname. 

 

15.5 Toch geen commissieagendering bespreken ’37.000 bomenplan’ 

 

In de vergadering van de commissie fysiek van 26jan21 vroeg raads- en commissielid  

R. Verheul tijdens de rondvraag (agendapunt 13.3) naar het ‘bomenplantplan voor 37.000 

bomen’. Zijn vraag is, in twee keer (29jan21 + 5feb21), door wethouder R. Martens inmiddels 

beantwoord. Zie voor die beantwoording: iBabs, de commissievergadering fysiek van 2mrt21, 

agendapunt 13, het op één na laatste document. 

 

Een week na die rondvraag van de heer Verheul stelde raads- en commissielid A. Kierkels op 

3feb21 een raadsvraag; zie deze raadsvragenregistratie voor zowel de vraag als het op 5feb21 

door de wethouder verstrekte antwoord. 

 

Op 13feb21 heeft wethouder Martens aan mij een agenderingsverzoek voor de 

commissievergadering fysiek van 2mrt21 voorgelegd om het bomenplan te bespreken nu door 

twee raadsleden inmiddels daarover vragen zijn gesteld. 

 

Ik heb hem op 17feb21 moeten berichten dat de voorlopige agenda van de 

commissievergadering fysiek van 2mrt21 geen ruimte laat voor bespreking, de agenda zit toch 

nagenoeg 23.00 uur helemaal vol. 

Zie in iBabs, bij dit agendapunt 15.5, de e-mail die de griffier hierover naar wethouder Martens 

(alsmede naar de raads- en commissieleden Verheul en Kierkels) heeft gestuurd, ook met 

informatie over alternatieven. 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

Hebt u mondelinge mededelingen? 

 

Bijlagen: ja 

https://ris2.ibabs.eu/Reports/ViewListEntry/Leudal/594a66fc-6a29-4b0c-a509-f31c13340d09

